
Verslag van den eersten secretaris over den

toestand der Vereeniging op 1 Januari 1918.

De ledenvergadering van 28 April benoemde Prof.

Camille Sauvageau te Bordeaux tot correspondeerend

lid, welke benoeming aangenomen werd. In het Bestuur

kwam verandering door het aftreden van den Penning-

meester, den Heer H. Heukels, die gedurende de laatste

twee jaar in die functie, en te voren gedurende drie jaar

als ondervoorzitter aan de Vereeniging belangrijke diensten

heeft bewezen. In zijn plaats werd met groote meerder-

De Vereeniging kan, wat het aantal harer leden aan-

gaat, bij het begin van het jaar op een belangrijke toename

wijzen. De ledenlijst vertoont niet minder dan 36 nieuwe

namen. Daarentegen verloor de vereeniging 9 leden, en

wel bedankten 7 leden voor het lidmaatschap, 1 lid moest

wegens wanbetaling van het lidmaatschap vervallen wor-

den verklaard, terwijl Dr. J. van Breda de Haan,

sedert 1889 lid, te Soerabaja overleed. In het geheel nam

dus het aantal leden met 27 toe, zoodat het thans

bedraagt 281.

Er hadden 4 ledenvergaderingen plaats, alle te Amster-

dam, op 27 Januari, 24 Maart, 28 April en 24 November.

De leden, die meer in het bijzonder belangstellen in de

Nederlandsche Flora, kwamen bijeen te ’s Gravenhage op

11 April en te Utrecht op 27 December. Op 29 Juli en

volgende dagen had een excursie plaats in de omstreken

van Meppel, waarvan meer bijzonderheden in het verslag

van de Commissie voor het Floristisch Onderzoek en in

de bijlagen zijn te vinden.
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heid van stemmen gekozen Dr. Th. Weevers te Amers-

foort, die ook het penningmeesterschap op zich nam.

Onder de belangrijke besluiten, door de leden in 1917

genomen, mogen worden genoemd de schenking van een

bijdrage van f250 aan de Commissie tot het aanbieden

van een huldeblijk aan de Indische Regeering bij gelegen-
heid van het 100-jarig bestaan van ’s Lands Plantentuin

te Buitenzorg, het zenden van een adres aan de Tweede

en Eerste Kamer der Staten-Generaal ter betuiging van

adhaesie aan het voorstel van Wet van den Heer Mr.

J. Limburg c.s. inzake het promotierecht voor oud-leer-

lingen van de Hoogere Burgerscholen met 5-jarigen cursus,

en het instellen van eene Commissie, welke plannen zal

beramen op te komen tot eene nieuwe uitgave der Ver-

eeniging, waarin geregeld kleinere mededeelingen, op
de Vereeniging betrekking hebbende, kunnen worden

opgenomen.

De finantieele toestand der Vereeniging bleef nog steeds

zorg baren. De daling van de inkomsten uit het Brumund-

fonds, gepaard met de geweldige toeneming van de kosten

voor de uitgave der publicaties, maakte het bijna onmogelijk
een sluitende begroeting samen te stellen. Gelukkig werd

de Vereeniging, althans voor 1 jaar, van veel zorg ont-

heven, doordat de ijverige pogingen van den voorzitter

en van den Heer Went, om flnantieelen steun van

kapitaalkrachtige personen te verkrijgen, een welverdiend

succes hadden. Bijdragen werden ontvangen van de Heeren

Dr. C. W. Janssen, A. Spakler, Chr. Moes,

E. vom Rath, G. Briegleb, A. Jurgens en

S. P. van Eeghen. Bovendien was het resultaat van

een tot de leden gericht verzoek, om door vrijwillige ver-

hooging van hun contributie de kas te stijven, tamelijk
bevredigend. In 1918 zullen echter nieuwe plannen moeten

worden beraamd, om de voortdurend stijgende uitgaven
te bestrijden. Voorloopig besloot het Bestuur, den omvang
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van het Recueil en het Nederlandsch Kruidkundig Archief

aanzienlijk te beperken.

Ondanks deze moeilijkheden kan worden gezegd, dat

de Vereeniging in bloeienden toestand verkeert. Hoofdzaak

blijft een opgewekt vereenigingsleven, waarvan het drukke

bezoek op de vergaderingen getuigenis aflegt, terwijl het

sterk stijgende ledental reden tot tevredenheid geeft.

UTRECHT, 31 Dec. 1917.

De 1ste Secretaris,

A. Pulle
.

Goedgekeurd en vastgesteld in de ledenvergadering van

26 Jan. 1918.


